
1 
 

Milejewo, 27 kwietnia 2023r. 

 

PROTOKÓŁ NR XLI/2023 

Sesji Rady Gminy Milejewo 

z dnia 27 kwietnia 2023 roku 

 

Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy Milejewo (załącznik nr 1 do nin. protokołu), 

przez Przewodniczącego Rady Gminy (załącznik nr 2 do nin. protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Milejewo Zbigniew Banach o godz. 10.13 otworzył  

XLI Sesję Rady Gminy Milejewo. Przewodniczący przedstawił porządek obrad, przywitał 

radnych, sołtysów i gości, a następnie stwierdził prawomocność obrad - quorum stanowiło 14 

Radnych na 15  - (listy obecności w załączeniu do protokołu nr 3, 4, 5, 6).  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec braku uwag 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad zaproponowanym porządkiem obrad. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział  14 radnych, „za” głosowało 14 radnych, „przeciw”  

0 radnych, 0 radnych „wstrzymało się” od głosu, (imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik nr 7 do nin. protokołu). Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności (quorum) sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 
5. Składanie na piśmie interpelacji i zapytań Radnych. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
7. Dyskusja nad sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Milejewo na lata 2023 – 2026. 
9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmian w budżecie Gminy Milejewo na 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 

dotyczącego współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na terenie 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Elbląga. 

11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 
Gminy Milejewo za 2022 rok. 

12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego  programu „Posiłek w szkole i w domu”  
na lata 2019-2023. 
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13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku 
lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

14. Informacje o złożonych interpelacjach i zapytaniach Radnych oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 
15. Sprawy różne. 
16. Zakończenie sesji. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z XL Sesji Rady Gminy, wobec braku 

uwag do protokołu, zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XL Sesji Rady Gminy 

Milejewo. Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XL Sesji Rady Gminy Milejewo.   

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych, „za” głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymujących” się 0 (imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.5. Składanie na piśmie interpelacji i zapytań Radnych  

Brak interpelacji i zapytań.  

 

Ad.6. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami od 24 marca 2023r.  

do 27 kwietnia 2023r.  

Wójt, przedstawił  sprawozdanie za w/w okres, w którym zapoznał zebranych  

z następującymi działaniami podejmowanymi w okresie sprawozdawczym: 

• Udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN -Warmia i Mazury; 

• Udział w spotkaniu Burmistrzów i Wójtów Gmin z Powiatu Elbląskiego  

z przedstawicielami Klastra Energii, KZN i Lokalnych Partnerstw ds. Wody; 

• Dwukrotny przetarg na budowę miasteczka rowerowego przy Szkole 

Podstawowej w Milejewie; 

• Zakończenie sprzedaży węgla po preferencyjnych cenach; 

• Podpisanie porozumienia na  dofinansowanie do zadania realizowanego  

w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki pn. „Poznaj Polskę”; 

• Szkoła Podstawowa laureatem konkursu w ramach Programu Regionalnego 

Wsparcia Edukacji Ekologicznej – Ekopracownia zielone serce szkoły; 
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• Zakończenie wypłaty dodatków elektrycznych dla uprawnionych mieszkańców 

naszej gminy; 

• Możliwość korzystania z obiektów Moje Boisko Orlik 2012 w Milejewie; 

• Udział w posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP. 

(szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu).  

Ad. 7. Dyskusja nad sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami  

Brak dyskusji nad sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Milejewo na lata 2023-2026, 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że projekty uchwał były omawiane szerzej  

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy przed sesją. Przewodniczący Rady Gminy 

odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie jawne, w którym radni przyjęli projekt 

jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”.   

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 

stanowią załącznik nr 10 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/260/2023 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Milejewo na lata 2023 – 2026 

 

 Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmian w budżecie Gminy Milejewo 

na 2023 rok 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 11 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/261/2023 

w sprawie: zmian w budżecie Gminy Milejewo na 2023 rok 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych na terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Elbląga 
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Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/262/2023 

w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na terenie 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Elbląga 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej Gminy Milejewo za 2022 rok 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 13 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/263/2023 

w sprawie: przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Milejewo za 2022 rok 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego  programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie jawne,  

w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 

 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz 

uchwała stanowią załącznik nr 14 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/264/2023 

w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego  programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci 
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produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie jawne,  

w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 14 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 

 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz 

uchwała stanowią załącznik nr 15 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XLI/265/2023 

w sprawie: w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Ad. 14. Informacje o złożonych interpelacjach i zapytaniach Radnych oraz udzielonych  

na nie odpowiedziach 

Brak złożonych interpelacji i zapytań  oraz  udzielonych odpowiedzi. 

 

Ad. 15. Sprawy różne 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że: 

- wniosek proboszcza parafii w Milejewie o udzielenie dotacji ze środków gminy Milejewo  

na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład, w ramach Programu Odbudowy 

Zabytków, zadania pod nazwą: „Kościół pw. Św. Stanisława biskupa w Milejewie remont wieży 

kościelnej” wpisany do rejestru zabytków nieruchomych, został zaopiniowany przez Radę 

Gminy pozytywnie. Wnioskowana kwota dofinansowania - 310 689,62 zł. 

- dnia 4 maja 2023r. odbędzie się przegląd dróg powiatowych, w obecności Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych, radnych oraz sołtysów w następujących miejscowościach: o 9.00 - 

Ogrodniki; 9.30 - Milejewo; następnie droga w kierunku Kamiennika Wielkiego; jeżeli czas 

pozwoli droga w Rychnowach. Ze spotkania zostanie sporządzona notatka służbowa 

przedstawiająca ustalenia z  Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w kwestii realizacji 

dalszych przedsięwzięć na drogach powiatowych. Wystosowana zostanie prośba  

o przedstawienie harmonogramu naprawy dróg powiatowych na terenie gminy. 

Radny Mirosław Broż pytał kiedy zaczną się prace na drodze wojewódzkiej 509 (malowanie, 

remont, ścieżka rowerowa). 
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Wójt odpowiedział, że jest potwierdzenie iż w najbliższym czasie zostanie wykonane 

malowanie lewoskrętów i linii naprowadzających na wysepki w Milejewie.  

Nie ma potwierdzenia, co do położenia nowej nawierzchni na drodze wojewódzkiej przez 

Milejewo. Wójt dodał, że jest w trakcie przygotowywania prośby do radnego wojewódzkiego 

Pana Kazimierczuka, aby w imieniu Gminy złożył interpelację dotycząca drogi 504,  

ze szczególnym uwzględnieniem kwestii dlaczego pominięto ten odcinek drogi podczas 

remontu na odcinku Pogrodzie – Braniewo. W sprawie ścieżki rowerowej, Wójt zaznaczył,  

że inwestycja ma być realizowana ze środków Krajowego Programu Odbudowy, można mieć 

nadzieję, że okres przedwyborczy (wybory do Sejmu) będzie sprzyjał przyspieszeniu realizacji 

inwestycji. Wiadomo, że wystąpiono z wnioskiem o wycinkę wszystkich drzew znajdujących 

się po prawej stronie drogi od Elbląga w stronę Milejewa. 

Sołtys Pomorskiej Wsi Zofia Zaborowska poruszyła kwestie: 

 - zły stan drogi wojewódzkiej w Pomorskiej Wsi, szczególnie w miejscu gdzie zaczyna  

się chodnik za boiskiem do zakrętu, pobocza zniszczone, ze względu na zatrzymujące  

się na chodnikach i poboczach samochody ciężarowe; 

- jeżdżące z dużą prędkością, również nocą, samochody ciężarowe przewożące węgiel, były 

dwie interwencje Policji; 

Wójt odpowiedział, że chodnik w Pomorskiej Wsi jest wąski i nie ma możliwości zaparkowania 

tam auta, aby pozostawić przepisowe 1,5m szerokości do przejścia. Stąd zatrzymywanie  

się w taki sposób o którym mówi sołtys jest łamaniem przepisów. Wójt zaproponował,  

aby w takich przypadkach wykonać zdjęcie i informować Policję. Poinformował, że zwróci  

się do Komendanta Miejskiego Policji w Elblągu z prośba o zwiększenie patroli w Pomorskiej 

Wsi. 

W sprawie złego stanu nawierzchni drogi 509 Wójt zaproponował, że wystąpi do Dyrektora 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale jednocześnie przy okazji interpelacji dotyczącej drogi 504 

poprosi pana radnego wojewódzkiego Kazimierczuka o interpelację do Marszałka również  

w sprawie odcinka drogi 509.   

- prośba o wyczyszczenie rowu koło kościoła w Pomorskiej Wsi, aby zapobiec zalewaniu; 

Wójt odpowiedział, że rów doprowadzony jest do stanu ze spadkiem, aby woda płynęła,  

za bardzo nie można pogłębić rowu na niektórych odcinkach, ponieważ przepusty pod drogami 

nie mogą być wyżej od dna rowu. Rów na razie będzie pod obserwacją. 
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- sołtys informowała, że mieszkańcy są zaniepokojeni, ponieważ Stowarzyszenie Inicjatyw 

Rodzinnych ma zająć świetlicę wiejską w Pomorskiej Wsi, lekcje odbywają się już nawet  

w stołówce. 

Wójt odpowiedział, że umowa zwarta ze Stowarzyszeniem określa z których pomieszczeń 

może korzystać Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii. Stowarzyszenie Inicjatyw Rodzinnych 

zobowiązało się również organizować dla mieszkańców zajęcia w świetlicy. Wójt uspokoił,  

że nie ma planów przekazania świetlicy na potrzeby Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 

Informował, że dodatkowo Stowarzyszeniu przekazane jest do końca czerwca pomieszczenie, 

które jest zarezerwowane na oddział przedszkolny. Stowarzyszenie do tego czasu  

ma zaadaptować pomieszczenia na piętrze po bibliotece. Wójt poinformował, że  wyraził 

zgodę na udostępnienie pomieszczeń dla strażaków oraz koła Gospodyń Wiejskich  

z Kamiennika Wielkiego, ale mieszkańcy wsi mają w pierwszej kolejności prawo do korzystania 

ze świetlicy w celu zaspokojenia swoich potrzeb. 

Proboszcz Parafii w Milejewie ks. Sławomir Nita zabrał głos: 

- podziękował Radnym oraz Wójtowi za poparcie wniosku dotyczącego remontu wieży 

kościoła w Milejewie; 

- zwrócił się do władz samorządowych aby popularyzować kościół w Milejewie jako walor 

Wysoczyzny, oznaczyć że taki kościół jest, zaproponował utworzenie herbaciarni; 

- przypomniał, że wyjazd z ul. Kościelnej w Milejewie jest niebezpieczny i wymaga ustawienia 

lustra;  

- zaprosił do udziału we mszy św. dnia 3 maja 2023r. o godz. 11.00 w kościele w Milejewie  

w intencji ojczyzny, małej ojczyzny – Gminy Milejewo  oraz OSP, poinformował, że o godz. 

10.30 złożone zostaną kwiaty pod pomnikiem upamiętniającym odzyskanie niepodległości  

w Milejewie. 

Przewodniczący Rady Gminy zaprosił w szczególności Radnych i Sołtysów oraz mieszkańców 

pod pomnik o godz. 10.30 dnia 3maja 2023r. w celu złożenia wieńców. Poinformował,  

że będzie go reprezentował Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Dziąbkowski. 

Radna Ewa Szymczak prosiła o interwencję w sprawie lampy na osiedlu w Kamienniku 

Wielkim.  

Wójt poinformował, że Radna Edyta Fordon zgłaszała problem. Zgłoszono tę awarię oraz 

lampę w Milejewie koło przystanku do zakładu energetycznego. Wójt powiedział,  

że po majówce rozpoczną się prace przy budowie drogi i miejsc parkingowych na osiedlu  
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w Kamienniku Wielkim, z racji tego poprosił, aby przesadzić drzewka ozdobne, które tam rosną 

w inne miejsce. Poinformował, że zamontowane zostaną dodatkowo trzy lampy. 

Przewodniczący Rady Gminy pytał o sprawę budowy sklepu DINO. 

Wójt zdementował pogłoskę, jakoby w zadaniach własnych gminy mieściła się budowa sklepu 

DINO. To nie jest zadanie własne gminy i to nie od gminy zależy czy i kiedy sklep zostanie 

wybudowany. DINO wystąpiło do Urzędu Gminy o nadanie numeru na nieruchomość oraz  

o zabezpieczenie zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Zostało podpisane porozumienie miedzy 

zarządem DINO, a Gminą Milejewo w sprawie dotacji na ponad 60 tys. zł na przebudowę pętli 

autobusowej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na stronach internetowych pojawił się artykuł 

o budowie sklepów DINO, odniósł się do komentarzy pod artykułem, które mówiły,  

że obietnice wyborcze były, a sklepu nie będzie na terenie Gminy Milejewo. Przewodniczący 

podkreślił, że budowa sklepu to inwestycja prywatna, a nie zadanie własne gminy.  Przytoczył 

przepisy ustawy o samorządzie gminnym wskazujące co należy do zadań własnych gminy.  

Odniósł się do tematu poruszanego na ostatniej Sesji Rady Gminy dotyczącego kwestii 

pobudzenia mieszkańców do podejmowania lokalnych inicjatyw. Powołując się na art. 7 pkt 

17 i 18 ustawy o samorządzie gminnym, zaproponował powołanie (utworzenie etatu)  

na terenie gminy osoby koordynującej działania aktywizujące społeczność lokalną oraz 

promującej gminę.  

Proboszcz Parafii w Milejewie ks. Sławomir Nita podał propozycję większego zaangażowania 

Klubu Seniora z Milejewa, podkreślał, że ludzie są chętni, tylko trzeba cierpliwości i pomysłów, 

przy parafii powstała biblioteka, podziękował Dyrektorowi Biblioteki Gminnej w Milejewie  

za współpracę. Wyraził otwartość i chęć współpracy na różnych polach. Poprosił o udrożnienie 

drogi prowadzącej do zabudowań Srebrna Góra, ponieważ ciężko dotrzeć tam autem 

osobowym.  

Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do funduszu inicjatyw społecznych, w związku z faktem, 

że żaden wniosek w ramach funduszu nie został złożony, zaproponował aby część tych 

środków przeznaczyć na estetykę miejscowości (donice, gazony, kwiaty).  Poprosił, aby po sesji 

pozostali członkowie Komitetu organizacyjnego obchodów 50-cio lecia Gminy Milejewo. 

Zaapelował, że święto Gminy Milejewo dnia 9 września 2023r. ma być świętem mieszkańców 

Gminy Milejewo. 
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Radny Tadeusz Felczak zwrócił się z wnioskiem, aby wystosować pismo do Wód Polskich  

w sprawie oczyszczenia rowu w Ogrodnikach.  

Wójt odniósł się do wniosku, poinformował, że odkąd powstały Wody Polskie zgłaszane były 

wnioski odnośnie czyszczenia rowów w: Ogrodnikach, Hucie Żuławskiej, Rychnowach  

i Kamienniku Wielkim. Ostatnio udrożniono rów w Kamienniku Wielkim. Wójt zapowiedział,  

że wystąpi do Wód Polskich o wyczyszczenie wnioskowanych rowów w: Ogrodnikach, Hucie 

Żuławskiej i Rychnowach. 

Wójt odniósł się do propozycji Przewodniczącego Rady Gminy dotyczącej zatrudnienia osoby 

odpowiedzialnej za działania aktywizujące społeczność lokalną oraz promującej gminę.  

Poinformował, że na dzień dzisiejszy brak w strukturze organizacyjnej urzędu stanowiska  

do spraw promocji, obecnie jest ono przypisane do stanowiska istniejącego. Wójt nie deklaruje 

utworzenia takiego etatu na dzień dzisiejszy, ze względu na ograniczone środki finansowe. 

Wójt nie zaprzeczył, że osoba taka byłaby potrzebna, koordynator organizacji pozarządowych, 

czy rad sołeckich mógłby pochodzić z samych tych organizacji, można by powołać radę 

organizacji pozarządowych na wzór powiatowej rady organizacji pozarządowych. 

Natomiast fundusz inwestycji sołeckich odnosi się do inwestycji, więc pokrycie zakupów donic 

czy gazonów należałoby pokryć z dochodów bieżących, a tu trzeba mieć na względzie 

wskaźnik. Wójt dodał, że okolice przystanków wkrótce zostaną upiększone system 

gospodarczym. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że jest to propozycja, którą należy przedyskutować 

i wspólnie poszukać rozwiązań. 

Sołtys Ogrodnik Ireneusz Naradzynkowski odniósł się do promocji gminy. Poinformował,  

że ostatniej soboty Ogrodniki były zaangażowane w promowanie gminy, poprzez 

zorganizowanie poczęstunku na trasie biegu na Jeleniej Dolinie. 

Radny Aleskander Szewczyk zapytał czy Wójt rozpatrywał techniczne możliwości w sprawie 

ewentualnego utworzenia parkingu przy ośrodku zdrowia w Milejewie.   

Wójt poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się walne zgromadzenie wspólnoty  

z ul. Lipowej w Milejewie. Przypomniał, że gmina jest jednym ze współwłaścicieli obiektu  

i terenu przyległego. Poruszano tematy odśnieżania, wykoszenia trawy, wójt przedstawił 

również propozycję utworzenia parkingu dla ośrodka zdrowia na terenie należącym  

do wspólnoty, co spotkało się z negatywną odpowiedzią współwłaścicieli. 
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Przewodniczący Rady Gminy prosił, aby w związku z jego błędem językowym na początku sesji 

ująć w Protokole, że jest to Czterdziesta Pierwsza (XLI) Sesja Rady Gminy oraz Protokół  

z Czterdziestej Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 16. Zakończenie sesji 

  Wobec wyczerpania się porządku obrad o godz. 11.29 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XLI Sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za przybycie. Na tym protokół zakończono 

i podpisano. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Gminy  

   Anna Gil                                    Zbigniew Banach  


